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Več pozornosti komunali

Čeprav se pri komunalni urejenosti naših krajev v zad-
njem času malce premika na bolje. marsikje še vedno ne
morejo biti zadovoljni z urejenostjo njihovih krajev. Ob-
činski moSnjički pa tudi mošnjički krajevnih skupnosti so
vse plitvejši. sami občani pa tudi ne morejo v nedogled
segat v žep. saj marsikdo še za kruh nima več. Za zdaj
nam pač ne preostane drugega. ko da se sprijaznimo
s tem. da bomo boljše ceste. kanalizacije in druge komu-
nalnc blagre ie naprej dobivali le po polževo.

Marti Merkun, kmetovalec z Iga:
»Zgornji del Iga je komunalno že urejen. spodnji del

- to je tja do Drage - pa še ne. Treba bi bilo tudi že
enkrat asfaltirati cesto Ig-Škofljica in dokončno uredili
cesto Ig-Ljubljana. Ta je sicer zdaj ponekod boljša kot
je bila. toda ne vemo. če bo vzdržala. ko po njej vozi
toliko tovornjakov. Na nekaterih mestih se že kažejo
razpoke. Tudi sicer je promet na Igu še dokaj neurejen.
vožnja skozi vas ni več varna«

Matjaž Bernik, kmetovalec iz Brezja:
»Pri nas bi bilo treba nujno urediti kanalizacijo. saj te

po vsakem potoku teče gnojnica. Kanalizacijo imajo le
tisti. ki so si jo sami naredili. Ne vem. zakaj ne asfaltirajo
naših stranskih cest. Povsod drugod se asfaltira. samo pri
nas ne«

Franci Stanovnik, avtomehanik iz Horjula:
»Zadnji čas bi že bl. da bi potegnili asfalt ludi mimo

horjulske farne cerkve. vsaj do kapelice v Grabnu. če že
ne do Ramovša. Cesta je slaba in ozka. kar naprej se je
treba umikati nasproti vozečim avtomobilom. A če že ni
denarja za asfalt. naj cesto vsaj solidno posipavajo.

Drug problem je nesnaga. Marsikje kar v potok spuš-
čajo odplake iz stranišč, morali bi urediti kanalizacijo.
Tudi zabojnikov za odpadke manjka. Še večja nadloga pa
so divja odlagališča. Kar nekaj jih je ob potokih, in ta še
dodatno onesnažujejo vodo«

»Rudi Vižin, elektromehanik iz Notranjih Goric:
»V našem kraju so začeli z gradnjo kanalizacije, a je ial

niso dokončali. Ljudje imajo odplake speljane kar v po-
toke, in zdaj poleti bo začelo smrdeti, da bo groza.
Obstaja nevarnost epidemije. Tudi vaške ceste so »nikak-
ve«. Morali bi urediti pločnike, vsaj od zapornic do
Notranjih Goric. Zgradili pa so jih le skozi Vnanje Gori-
ce, do hišne št. 13 v Notranjih Goricah. V Notranje
Gorice namreč hodijo otroci v šolo, zato bi bilo treba
zaradi njihove varnosti pločnike nujno urediti.

Avtobusna postajališča so asfaltirana, razen postajališ-
ča pri zapornicah. Ta postaja še nima asfalta. pa čeprav je
ob njej obračališče. Tudi prehoda za pešce ni tani, pa
čeprav cesto vsak dan prečkajo šolarji in obstaja nevar-
nost nesreč«

Anlon Povše, uslužbenec iz Polhovega Gradca:
»Kol krajani podeželja smo zelo prikrajSani v primerja-

vi s krajani, ki živijo v večjih krajih ali v mestu. kadar gre
za ureditev krajev. Njim ni treba fizično delati. mi pa
moramo vselej prispevati vsaj 30 odstotni delež v delu ali
denarju. da se hoče kdo z nami sploh pogovarjati o inve-
stiranju kakega javnega dela. Kar zadeva naš kraj, se
posebno zavzemam za ureditev parkirišča in avtobusne
postaje. Pri slednji postaja naravnost nevzdržno, saj je že
vse na kupu.« BRANKO VRHOVEC


